
REFERAT FAU-MØTE SANDVED SKOLE 

DATO: 08.01.18 

TID: 18.00-19.00 

TIL STEDE: 

1A X 2A  3A  4A  5A X 6A X 7A X 
1B  2B X 3B X 4B  5B  6B X 7B  
1C  2C X 3C X 4C X 5C X 6C  7C X 
1D  2D VARA 3D X 4D X 5D X     
 

Fra skole: Siri Selvikvåg Wernø, Kjartan Brunvær, Rita Undheim Ravndal 

Referent: Yana Rozhko 

SAK   
   
1. Info fra Hege Wee FAU-LEDER Hege Wee forteller om FAU gave. 

Før jul søkte Hege Wee på FAU gaven fra Sandnes 
Sparebanks Gavefond. 
Det ble søkt om midler til ny jungelløype i skolegården 
etter ønske fra elevrådet. Elevrådet har tidligere søkt om 
midler til dette i Barne og unges bystyre, men fikk ikke 
noe. 
FAU Sandved vant 60.000 kr til ny jungelløype!  
 

2. JUNGELLØYPA Mål: Arbeidsgruppe skal sammen med Rita jobbe med 
planlegging av dette prosjektet. Det skal utarbeides plan: 
hvilke hindrer, balanselinjer og andre utstyr skal være med i 
jungelløype. Jungelløypa skal installeres i forhold til lover 
og regler. Det kom frem at jungelløypa skal være for elever i 
alle klasser. Rita hadde diskusjon med trivselsledere og de 
foreslo at jungelløpa skal plasseres bak skolen. Elevrådet har 
allerede kom med bilder av utstyr som forslag. Dette visste 
Rita på møtet.  
Det kan også søkes om midler fra Park og Idrett og 
Byutvalget. 
Når hele arbeidet skal settes i gang, skal alle kvitteringer 
rapporteres. 
Det er også nyttig å samarbeide med Park og idrett angående 
valg av riktig utstyr til det disponibel beløpet. 
FAU skal være ansvarlig for å lage komite/arbeidsgruppe og 
arbeidsgruppen skal lede dette prosjektet. 
Det er også mulig å ta kontakt med de skolene som har 
allerede fulført dette prosjektet og som har erfaring med det, 
for eksempel, Arboretet og Kristiansand Dyrepark. 



Hege og Rita skal følge opp prosjektet. 
3. Informasjon fra rektor - litt info om 1.klassinger i 2018. Det er 93 1.klassinger som 

begynner på skole i august 2018. 
- fellas foreldremøte. Siri jobber fortsatt med dette. Det må 
finnes et riktig sted. Gymsalen har ikke kapasitet til alle 
foreldre som kan stille opp på foreldremøtet. Siri skal ta det 
opp med Fagstab og kommunaldirektør. Tema for 
foreldremøte er Nettvett og Tone Varhaug er foreleser. 
- skole skal ansette en ny inspektør. 

4. Informasjon fra 
Kjartan 

- resultater av foreldreundersøkelse. Det er høy, stabil 
svarprosent over flere år.  Det er få eller ingen påstander 
som viser signifikante endringer (mer enn 0,3 poeng). 
Generelt er resultatene gode og stabile. SFO har også fått 
gode resultater. Det er satt opp ei gruppe fra FAU 
representanter som skal være med på å evaluere resultater. 
Cathrine Kjarvoll (5A), Marit Hembre (1A) og Inger 
Ragnild Angelsen (7C) skal representere FAU. 
 

5. Aktuelt - Svein Oddvar refererte fra SU- møte i desember. Her ble 
blant annet Brannteknisk rapport presentert. SU har stor 
bekymring vedrørende manglende kapasitet i gymsalen. 
Gymsalen er beregnet til kun 98 personer (viser rapporten), 
noe som medfører at Sandved skole ikke har mulighet eller 
rom til å gjennomføre felles foreldremøter eller 
elevsamlinger av noen slag. SU er bekymret for den 
generelle tilstanden på Sandved skole, og etterlyser 
helhetstanken omkring utbedringsmessige grep. 

 

Neste FAU-møte  05.01.18 


